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Z A P I S N I K 

6. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila v četrtek, dne 18. 
6. 2015, s pričetkom ob 14. uri, v veliki dvorani Doma gasilcev in civilne zaščite v 
Gornji Radgoni. 

K tč. 1: Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

Sejo je vodil Stanislav ROJKO, župan Občine Gornja Radgona (v nadaljevanju zapisnika: 
župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse prisotne. 

Župan je ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo ob pričetku seje navzočih 14 od 
skupno 21 članic in članov občinskega sveta. 

Svojo odsotnost sta opravičila Zvonko GREDAR in Anton KAMPUŠ, za zamudo pa so se 
opravičili: Urška MAUKO TUŠ, Konrad NIEDERL in David ROŠKAR. V nadaljevanju sta se 
seji z zamudo pridružila še dr. Peter KRALJ in Ivan KAJDIČ.  

V nadaljevanju seje je bilo tako navzočih 19 članic in članov občinskega sveta, in sicer:  

mag. Norma BALE, Miran DOKL, Vitomir DUNDEK,Vera GRANFOL, Ingeborg IVANEK, 
Ivan KAJDIČ, Branko KLUN, Branko KOCBEK, dr. Peter KRALJ, Urška MAUKO TUŠ, 
Konrad NIDERL, Miroslav NJIVAR, Franek RADOLIČ, David ROŠKAR, Karolina 
STAROVASNIK, Tamara ŠMELC, Dušan ZAGORC, Robert ŽINKOVIČ, Peter ŽNIDARIČ.  

Ostali navzoči na seji: 
Ø direktorica Občinske uprave – dr. Tatjana FULDER; 
Ø uslužbenci občinske uprave: Boštjan FLEGAR, Dragan KUJUNDŽIČ, Majda FERENC, 

Janja OSOJNIK, Simona PELCL; 
Ø Medobčinski inšpektorat in redarstvo občin Gornja Radgona, Sveti Jurij in Apače, inšpektor 

Aleš POTOČNIK; 
Ø direktor javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o., mag. Zlatko ERLIH; 
Ø energetski svetovalec (ENSVET), Valentin ODAR; 
Ø predstavnika podjetja Saubermacher Slovenija d.o.o., Franc KNAUS in Primož GJERKEŠ; 
Ø novinarji oz. predstavniki sredstev javnega obveščanja. 

Seja je bila posneta z digitalnim zapisom na podatkovni medij, ki se hrani. 

Članice in člani občinskega sveta so predlog dnevnega reda in gradivo prejeli s sklicem seje dne 
4. 6. 2015. 

Vsem članicam in članom občinskega sveta ter ostalim prisotnim je bilo pred sejo na mize 
razdeljeno naslednje dodatno gradivo: 
Ø k tč. 7: Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini Gornja 

Radgona – druga obravnava (amandma predlagatelja z obrazložitvijo) 
Ø k tč. 12: Sklep o potrditvi cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s 

pitno vodo (vodarina in omrežnina) v občini Gornja Radgona (predlog sklepa s korigiranima 
tabelama) 

Ø k tč. 13: Sklep o potrditvi cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe odvajanja 
komunalne odpadne in padavinske odpadne vode (omrežnina in storitve odvajanja) v občini 
Gornja Radgona (predlog sklepa s korigiranima tabelama) 

Ø k tč. 15: Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic in članov občinskega sveta 
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Ø predlog za dopolnitev dnevnega reda:  

• nova točka: predlog Sklepa o potrditvi cen storitev obvezne občinske gospodarske javne 
službe zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov v občini Gornja Radgona (predlog 
sklepa z obrazložitvijo in elaboratom) 

Ø mnenja in predlogi Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske javne službe; 
Ø mnenja in predlogi Odbora za družbene dejavnosti; 
Ø mnenja in predlogi Odbora za kmetijstvo in turizem; 

K tč. 2: Obravnava in sprejem zapisnika 2. izredne seje občinskega sveta in 5.  
  redne  seje občinskega sveta 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Župan je dal v obravnavo zapisnik 2. izredne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki 
je bila dne 7.5.2015 in zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, ki je bila 
dne 14.5.2015 ter povabil navzoče k razpravi o zapisniku. 

V tem času (ob 14.05) sta se seji pridružila dr. Peter KRALJ in Urška MAUKO TUŠ. Prisotnost 
se je povečala na 16 navzočih članic in članov občinskega sveta.  

Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in prebral predlog sklepa za 
sprejem zapisnika 2. izredne seje in sprejem zapisnika 5. redne seje. Razprave o predlogu sklepa 
ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato 
soglasno (16 navzočih, od tega 16 ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 52: 
1. Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Zapisnik 2. izredne seje Občinskega 

sveta Občine Gornja Radgona, z dne 7. 5. 2015 v predloženi vsebini. 
2. Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme Zapisnik 5. redne seje Občinskega sveta 

Občine Gornja Radgona, z dne 14. 5. 2015 v predloženi vsebini. 

K tč. 3:  Obravnava in sprejem dnevnega reda 

Župan je dal v obravnavo predlagani dnevni red, posredovan s sklicem 6. redne seje. Povedal je, 
da je bilo s sklicem seje gradivo priloženo k vsem točkam predlaganega dnevnega reda, dostopno 
pa je tudi na uradni spletni strani Občine Gornja Radgona. Naštel je dodatno gradivo, katero je 
bilo dano članicam in članom občinskega sveta na mize še pred pričetkom seje.  

V nadaljevanju je predlagal dopolnitev predloga dnevnega reda z novo 5. točko: »Sklep o 
potrditvi cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranje določenih vrst 
komunalnih odpadkov v občini Gornja Radgona« in obenem zamik preostalih točk dnevnega reda 
za eno mesto in odprl razpravo. Gradivo za novo 5. točko so članice in člani občinskega sveta 
prejeli med dodatnim gradivom, pred pričetkom seje.  

Razprave ni bilo, zato je župan dal na glasovanje predlog za dopolnitev dnevnega reda z novo 5. 
točko. Članice in člani občinskega sveta so predlog dopolnitve dnevnega reda sprejeli z večino 
glasov (16 navzočih, od tega 15 ZA – 0 PROTI).  

Nato je prebral čistopis celotnega predloga dnevnega reda in povabil navzoče k razpravi o 
predlogu dnevnega reda. 
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Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in dal na glasovanje celoten predlog 
dnevnega reda. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (16 navzočih, od tega 16 ZA) 
sprejeli naslednji 

DNEVNI RED: 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 2. izredne seje občinskega sveta in 5. redne seje 

občinskega sveta 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 
5. Sklep o potrditvi cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranje 

določenih vrst komunalnih odpadkov v občini Gornja Radgona 
6. Odlok o gospodarskih javnih službah v občini Gornja Radgona (druga obravnava)  
7. Odlok o mladini v občini Gornja Radgona (druga obravnava)  
8. Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini Gornja 

Radgona (druga obravnava)  
9. Pravilnik o sredstvih za delo svetniških skupin Občinskega sveta Občine Gornja Radgona 

(druga obravnava)  
10. Statut Občine Gornja Radgona (prva obravnava)  
11. Odlok o zbiranju komunalnih odpadkov na območju občine Gornja Radgona (prva 

obravnava)  
12. Letno poročilo Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Gornja Radgona, Apače in 

Sveti Jurij ob Ščavnici za leto 2014  
13. Sklep o potrditvi cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s pitno 

vodo (vodarina in omrežnina) v občini Gornja Radgona  
14. Sklep o potrditvi cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe odvajanja 

komunalne odpadne in padavinske odpadne vode (omrežnina in storitve odvajanja) v občini 
Gornja Radgona  

15. Predstavitev izvajanja energetskega svetovanja za občane ENSVET v občini Gornja 
Radgona  

16. Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic in članov občinskega sveta 
17. Informacija o opravljenih aktivnostih župana med dvema sejama 

K tč. 4: Vprašanja, pobude in predlogi članic in članov občinskega sveta 

Miroslav NJIVAR, član občinskega sveta član občinskega sveta, je podal dve POBUDI: 
1. »Vidim, da je danes na seji tudi medobčinski inšpektor in postavil bi mu vprašanje. V 

predzadnjem večjem nalivu je Poličko cesto – tisto, ki je v katastrofalnem stanju (luknje na 
cesti, neurejene bankine) – zalilo še blato. Urgiral sem preko podžupana, ki si je cesto 
ogledal in poslikal, vendar od tistega časa se na cesti ni uredilo prav nič. Ne vem, kdo je 
odgovoren za to cesto (komunalno podjetje, občinska uprava ali medobčinski inšpektorat). 
Mislim, da se nekaj takega ne sme zgoditi. Še danes je blato na cesti, bankine so blatne in če 
bo jutri spet deževalo, bo stanje nevzdržno. Danes so me spet klicali, da je cesta skoraj 
neprevozna. Zavedam se, da je to naravna posledica, vendar kljub temu je za takšno stanje 
nekdo odgovoren. Nekdo za take stvari mora biti s strani občine opozorjen.«  

2. »Pri domačiji Pelcl je bila izvedena cesta, ki se je gradila pred štirimi leti in še vedno nima 
robnikov. Pri zadnjem nalivu je voda spet zalivala gospodarsko poslopje. Gospod Pelcl je že 
brez potrpljenja, klical me je in omenil, da bo pozval medije, zavarovalnico in bo vložil 
tožbo. Sam si je naredil manjšo muldo z odpadnim asfaltom, vendar pri večjem nalivu vsa 
voda teče preko mulde in mu zaliva gospodarsko poslopje. Zdaj ob gradnji nove ceste, se 
poraja vprašanje, ali so to prvorazredne ali drugorazredne ceste. Lani sem dobil odgovor (ob 
gradnji I. faze ceste proti Policam), da se cesta gradi po evropskih normativih. Mislim, da se 
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verjetno vse ceste gradijo po nekih normativih, zato ne morejo biti ene prvorazredne, druge 
pa drugorazredne. Prosim, uredite vsaj teh 30 m cestišča pri domačiji Pelcl, na kar sem že 
večkrat opozarjal, zadnje čase me opozarja tudi gospod Pelcl. Žal se v tej zvezi nič ne 
naredi.«  

Vera GRANFOL, članica občinskega sveta, je postavila dve VPRAŠANJI in podala eno 
POBUDO: 
Vprašanje: 
»V teh dneh sem bolj intenzivno brskala po spletnih straneh občin (Lenart, Pesnica, Ormož, 
Lendava) in pregledovala podatke o številu prebivalcev in številu zaposlenih v občinskih 
upravah. Navajam podatke:  Občina Ljutomer – čez 11.000 prebivalcev in 21 zaposlenih, Občina 
Lendava – čez 10.000 prebivalcev in 21 zaposlenih, Občina Lenart – 8.100 prebivalcev in 15 
zaposlenih, Občina Gornja Radgona – 8.500 prebivalcev in 25 zaposlenih (izvzeti so župan, 
podžupan ter čistilci). Ob tem sem prišla do sledečega ... namreč, lahko rečem, da je minilo osem 
mesecev od volitev. Na spletnih straneh vseh navedenih občin so lepo zapisani podatki o županih 
in podžupanih, pri nas pa še vedno piše, da je predstavitev novoizvoljenega župana v pripravi, 
podobno piše tudi pri podžupanu. Sprašujem, zakaj je tako (tu o kaki ažurnosti več ne morem 
govoriti) in zanima me, ali med 25 zaposlenimi v Občinski upravi Občine Gornja Radgona ni 
nobenega, ki bi poskrbel za te spletne strani, ali smo morda premalo digitalno opismenjeni. 
Mimogrede bi navrgla, da je tudi stranka, kateri pripadam, še vedno Stranka Mira Cerarja in še 
vedno ni zapisano, da gre za stranko Modernega centra.« 
Pobuda:   
»Dotaknila bi se vprašanj in odgovorov, postavljenih na prejšnji seji.  Preteklo je dovolj časa, da 
bi bilo odgovorjeno na vsa vprašanja. Nekaj odgovorov smo sedaj sicer dobili na mize, na svoje 
vprašanje odgovorov nisem dobila. Tudi glede teh nalog se mi zdi, da se predolgo vlečejo in bi 
predlagala, da bi bilo morda na sejah občinskega sveta prisotnih več predstavnikov občinske 
uprave, ki bi nam lahko odgovore dajali sproti.«  
Vprašanje:  
»Danes sem prebrala, da so v Slovenskih Konjicah občani prvič dobili položnice javnega 
komunalnega podjetja, na katerih je zaračunana tudi storitev čiščenja in odvajanja odpadnih voda. 
Ob položnicah so obnemeli, saj so zaračunani zneski tudi do 174 % višji kot do sedaj. Gre za 
izredno veliko povišanje, pravijo, da imajo celo svoje zajetje vode. Tako drastična podražitev je 
zaradi nove čistilne naprave nesprejemljiva, saj je kar 85 % sredstev za čistilno napravo 
evropskega. Moje vprašanje je, ali se lahko kaj podobnega zgodi tudi v Občini Gornja Radgona?«  

Dr. Peter KRALJ, član občinskega sveta, je podal eno POBUDO in postavil dve VPRAŠANJI.   
Pobuda: 
»Svetniška skupina Nove Slovenije dajemo pobudo, da župan oz. občinska uprava prične s 
pogovori s Slovenskimi železnicami oz. drugim pristojnim organom za dodatno zavarovanje vseh 
železniških prehodov v občini oz. mestu Gornja Radgona. Povečano število prometnih nesreč (na 
srečo še brez smrtnih žrtev) v zadnjem času je dovolj močan razlog, da vsi skupaj več naredimo 
za varnost železniških prehodov. Morda v prvi fazi ne bo možno postaviti zapornic, zato se lahko 
omeji hitrost vlakov, uvede dodatno opozarjanje z zastavico, kot to poteka na železniškem 
prehodu pri trgovini Lidl, morda se lahko postavijo opozorilni svetlobni znaki, ki bi opozarjali na 
prihod vlaka. Kakršenkoli ukrep bo boljši, kot pa je trenutno stanje. Seveda pa je potreben apel 
tudi nam voznikom, da bomo bolj spoštovali prometne predpise in da bo stop znak res imel svoj 
pravi namen, še posebej na zelo nepreglednih prehodih, kot je ta pri Arcontu, kjer se je zgodila 
zadnja nezgoda. Mimogrede, ker je bil poškodovanec službeno namenjen k meni (Ivanu Kajdiču 
o.p.), lahko povem, da ni več v bolnici in dobro okreva.«  
Pobuda je bila podana pisno, podana in podpisana s strani Ivana Kajdiča in dr. Petra Kralja.  
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Vprašanji:  
1. »Tri seje nazaj sem dal pobudo za sprejem etičnega kodeksa. Gospod župan, ni dal niti 

odgovora, zakaj ne dá tega etičnega kodeksa na točko dnevnega reda.«  
2. »Občinski svet oz. občina (župan, ne vem kdo, ker ni podpisan) je meni, kot predsedniku 

Odbora za gospodarstvo, obrt in podjetništvo, prepovedal sklic seje odbora. Na sestanku z 
županom in podžupanom sem prosil, naj mi pove, kje v poslovniku ali zakonodaji piše, da 
predsednik odbora ne sme sklicati seje odbora. Tega odgovora do danes osebno nisem videl 
(ne ustno, ne pisno). Lahko, da je bil posredovan po elektronski pošti, vendar zadnjih 24 ur te 
pošte nisem gledal. Mislim, da je to presedan in da se tako ne dela. Tudi za današnjo sejo, ko 
je na dnevnem redu tematika, ki še kako zadeva gospodarstvo, občinska uprava ni smatrala, 
da bi sklicala sejo odbora. Med drugim naj povem, da bodo cene, ki so predlagane za dvig 
kvote za vodarino in kanalščino najbolj udarile podjetja, vendar odbor za gospodarstvo o tem 
ni razpravljal.« 

Peter ŽNIDARIČ, član občinskega sveta, je postavil naslednje VPRAŠANJE:  
»Pri proceduri prodaje Doma starejših občanov Gornja Radgona, me zanima, če je bilo tu 
storjeno kakšno kaznivo dejanje, ali ni bilo. Če je bilo, me zanima, katero?«  

Drugih vprašanj, pobud ali predlogov ni bilo, zato je župan zaključil to točko. 

V tem času se je prisotnost spremenila, saj se je ob 14.32 uri seji pridružil Konrad NIEDERL, 
član občinskega sveta. V tem času je bilo na seji navzočih 17 članic in članov občinskega sveta.  

K tč. 5: Sklep o potrditvi cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe  
  zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov v občini Gornja Radgona 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli po sklicu seje, in sicer je bilo 
javno objavljeno 10. 6. 2015 na spletni strani občine ter posredovano članicam in članom 
občinskega sveta. 

Obrazložitev k tej točki je podal Franc KNAUS, predstavnik podjetja Saubermacher Slovenija 
d.o.o.. Med obširno razpravo je opozoril na napako v gradivu in se opravičil, ker je na 7. strani 
elaborata, v tabeli 1 napačno zapisano število prevzemov papirne in kartonske embalaže na leto. 
Pravilno je 24 in ne 17. 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora 
in gospodarske javne službe, ki glasi: »Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske 
javne službe je obravnaval predlog Sklepa o potrditvi cen storitev obvezne občinske gospodarske 
javne službe zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov v občini Gornja Radgona, vključno s 
predloženim elaboratom in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme z naslednjo 
dopolnitvijo: ¨cene storitev se uporabljajo do sprejetja novega Elaborata o oblikovanju cen 
izvajanja storitev, vendar največ 12 mesecev.¨« 

Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od tega 17 
ZA) z večino glasov sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 53: 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o potrditvi cen storitev 
obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov 
v občini Gornja Radgona, s katerim se potrjuje predloženi Elaborat o oblikovanju cen 
izvajanja storitev obvezne občinske gospodarske javne službe zbiranje določenih vrst 
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komunalnih odpadkov za leto 2015 v občini Gornja Radgona (1. 6. 2015), ki ga je izdelal 
izvajalec javne službe Saubermacher Slovenija d.o.o. ter potrjuje cene storitev obvezne 
občinske gospodarske javne službe zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov, 
predlagane z elaboratom. Cene storitev se uporabljajo do sprejetja novega elaborata o 
oblikovanju cen izvajanja storitev, vendar največ 12 mesecev.  

K tč. 6: Odlok o gospodarskih javnih službah v občini Gornja Radgona (druga  
  obravnava) 

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Obrazložitev k tej točki je podal Dragan KUJUNDŽIČ, podsekretar v občinski upravi.  

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora 
in gospodarske javne službe, ki glasi: »Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske 
javne službe je obravnaval predlog Odloka o gospodarskih javnih službah v občini Gornja 
Radgona – druga obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 
predloženi vsebini.« 

Razpravljala sta: dr. Peter KRALJ in Miran DOKL. Dr. Peter Kralj je predlagal dopolnitev 
vsebine odloka, ki pa ni bila predlagana v obliki amandmaja, na kar ga je župan in tudi g. Dokl 
opozoril.  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral 
predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na 
glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato z večino glasov (17 navzočih, od tega 16 
ZA – 1 PROTI) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 54: 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o gospodarskih javnih 
službah v Občini Gornja Radgona – druga obravnava. 

K tč. 7:  Odlok o mladini v občini Gornja Radgona (druga obravnava)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Obrazložitev k tej točki je podala Janja OSOJNIK, svetovalka v občinski upravi. 

Mag. Norma BALE je kot predsednica odbora podala mnenje Odbora za družbene dejavnosti, ki 
glasi: »Odbor za družbene dejavnosti je obravnaval predlog Odloka o mladini v občini Gornja 
Radgona – druga obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 
predloženi vsebini.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od tega 17 
ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 55: 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o mladini v Občini Gornja 
Radgona – druga obravnava. 
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K tč. 8:   Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v  
  občini Gornja Radgona (druga obravnava)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje in v dodatnem 
gradivu.  

Obrazložitev k tej točki je podala Majda FERENC, višja svetovalka v občinski upravi. 

Peter ŽNIDARIČ je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za kmetijstvo in turizem, ki 
glasi: »Odbor za kmetijstvo in turizem je obravnaval predlog Pravilnika o ohranjanju in 
spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini Gornja Radgona – druga obravnava in 
predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (17 navzočih, od tega 17 
ZA) z večino glasov sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 56: 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Pravilnika o ohranjanju in 
spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja v občini Gornja Radgona – druga obravnava. 

V tem času (ob 15.02) se je seji pridružil Ivan KAJDIČ. Prisotnost se je povečala na 18 navzočih 
članic in članov občinskega sveta.  

K tč. 9: Pravilnik o sredstvih za delo svetniških skupin Občinskega sveta Občine  
  Gornja Radgona (druga obravnava)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Obrazložitev k tej točki je podal Robert ŽINKOVIČ, predsednik Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja.  

Župan je povabil navzoče k razpravi. Prijav k razpravi o tej točki ni bilo, zato je župan zaključil 
razpravo in prebral predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog 
sklepa na glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (18 navzočih, od tega 18 
ZA) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 57: 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Pravilnika o sredstvih za delo 
svetniških skupin Občinskega sveta Občine Gornja Radgona – druga obravnava. 

K tč. 10: Statut Občine Gornja Radgona (prva obravnava)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Obrazložitev k tej točki je podal Dragan KUJUNDŽIČ, podsekretar v občinski upravi. 

Dušan ZAGORC je kot predsednik podal mnenje Statutarno pravne komisije, ki glasi: 
»Statutarno pravna komisija sprejema osnutek Statuta Občine Gornja Radgona, v katerega so 
vključeni predlogi komisije in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava kot predlog za prvo 
obravnavo in sprejme v predloženi vsebini.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi in predhodno iznesel svoje pozitivno mnenje o 
pripravljenem statutu.  
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Razpravljali so: mag. Norma BALE, Branko KLUN, dr. Peter KRALJ, Vitomir DUNDEK in 
Branko KOCBEK.  

Na izneseno v razpravi je podal pojasnila Dragan KUJUNDŽIČ, podsekretar v občinski upravi.  

V tem času (ob 15.37) se je seji pridružil David ROŠKAR. Prisotnost se je povečala na 19 
navzočih članic in članov občinskega sveta.  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral 
predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na 
glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (19 navzočih, od tega 19 ZA) 
sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 58: 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Statuta Občine Gornja Radgona – 
prva obravnava. Obravnava predloga statuta traja 60 dni. 

K tč. 11: Odlok o zbiranju komunalnih odpadkov na območju občine Gornja   
  Radgona (prva obravnava)  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Obrazložitev k tej točki je podal Dragan KUJUNDŽIČ, podsekretar v občinski upravi. 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora 
in gospodarske javne službe, ki glasi: »Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske 
javne službe je obravnaval predlog Odloka o zbiranju komunalnih odpadkov na območju občine 
Gornja Radgona – prva obravnava in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v 
predloženi vsebini.« 

Razpravljali so: mag. Norma BALE, Miran DOKL, Urška MAUKO TUŠ, David ROŠKAR, dr. 
Peter KRALJ.  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral 
predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na 
glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (19 navzočih, od tega 19 ZA 
PROTI) sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 59: 
Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Odloka o zbiranju komunalnih 
odpadkov na območju občine Gornja Radgona – prva obravnava. Obravnava predloga 
odloka traja 60 dni. 
 

ODMOR 
Ob 16.00 uri je župan odredil 15-minutni odmor. Seja se je nadaljevala ob 16.25 uri. Župan je 
ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo ob nadaljevanju seje navzočih 11 članic in 
članov občinskega sveta. 

K tč. 12: Letno poročilo Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Gornja  
  Radgona, Apače in Sveti Jurij ob Ščavnici za leto 2014  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  
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Obrazložitev k tej točki je podal Aleš POTOČNIK, inšpektor v Medobčinskem inšpektoratu in 
redarstvu. 

Župan je povabil navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: Miroslav NJIVAR, Branko KLUN, David ROŠKAR, Urška MAUKO TUŠ, 
Miran DOKL, Franek RADOLIČ. 

Župan je povedal svoje mnenje, Aleš POTOČNIK, inšpektor, pa je odgovarjal na iznesene 
pobude in vprašanja v razpravi.  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo. V nadaljevanju je prebral 
predlog sklepa. Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na 
glasovanje. Članice in člani občinskega sveta so nato soglasno (16 navzočih, od tega 16 ZA) 
sprejeli naslednji 

S K L E P,  št. 60: 
Občinski svet Občine Gornja Radgona se je seznanil s predloženim Letnim poročilom 
Medobčinskega inšpektorata in redarstva občin Gornja Radgona, Apače in Sveti Jurij ob 
Ščavnici za leto 2014. 

K tč. 13: Sklep o potrditvi cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe  
  oskrbe s pitno vodo (vodarina in omrežnina) v občini Gornja Radgona  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje in v dodatnem 
gradivu.  

Obrazložitev k tej točki je podal mag. Zlatko ERLIH, direktor javnega podjetja Komunala 
Radgona d.o.o. in po obrazložitvi predlagal sprejem elaborata.  

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora 
in gospodarske javne službe, ki glasi: »Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske 
javne službe je obravnaval predlog Sklepa o potrditvi cen storitev obvezne občinske gospodarske 
javne službe oskrbe s pitno vodo (vodarina in omrežnina) v občini Gornja Radgona, vključno s 
predloženim elaboratom in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predloženi 
vsebini.« 

Župan je povabil navzoče k razpravi.  

Razpravljali so: Branko KLUN, dr. Peter KRALJ, David ROŠKAR, Dušan ZAGORC, Miran 
DOKL, dr. Peter KRALJ (replika), Miran DOKL (replika), Dušan ZAGORC (replika), Miroslav 
NJIVAR, David ROŠKAR (replika), Branko KLUN (replika).  

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in prebral sledeč predlog sklepa: 
»Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o potrditvi cen storitev obvezne 
občinske gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo (vodarina in omrežnina) v občini Gornja 
Radgona, s katerim se potrjuje predloženi »Elaborat o oblikovanju cene storitev oskrbe s pitno 
vodo – marec 2015«, ki ga je izdelal izvajalec javne službe Javno podjetje Komunala Radgona 
d.o.o., potrjuje cene storitev obvezne občinske gospodarske javne službe oskrbe s pitno vodo, ki 
jo sestavljata omrežnina in vodarina ter oblikuje subvencija občine za omrežnino pri oskrbi s 
pitno vodo.« 

Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na glasovanje. Od 17 
navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo 0 ZA in 16 PROTI. Župan je ugotovil, da 
PREDLOG SKLEPA NI BIL SPREJET. 
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K tč. 14: Sklep o potrditvi cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe  
  odvajanja komunalne odpadne in padavinske odpadne vode (omrežnina in  
  storitve odvajanja) v občini Gornja Radgona  

Gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje in v dodatnem 
gradivu.  

Obrazložitev k tej točki je podal mag. Zlatko ERLIH, direktor javnega podjetja Komunala 
Radgona d.o.o. in po obrazložitvi predlagal sprejem elaborata. 

Miran DOKL je kot predsednik odbora podal mnenje Odbora za varstvo okolja, urejanje prostora 
in gospodarske javne službe, ki glasi: »Odbor za varstvo okolja, urejanje prostora in gospodarske 
javne službe je obravnaval predlog Sklepa o potrditvi cen storitev obvezne občinske gospodarske 
javne službe odvajanja komunalne odpadne in padavinske vode (omrežnina in storitve odvajanja) 
v občini Gornja Radgona, vključno s predloženim elaboratom in predlaga občinskemu svetu, da 
ga obravnava in sprejme v predloženi vsebini.«  
Župan je povabil navzoče k razpravi.  

Razpravljal je Branko KLUN. 

Drugih prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil razpravo in prebral sledeč predlog sklepa: 
»Občinski svet Občine Gornja Radgona sprejme predlog Sklepa o potrditvi cen storitev obvezne 
občinske gospodarske javne službe odvajanja komunalne odpadne in padavinske odpadne vode 
(omrežnina in storitve odvajanja) v občini Gornja Radgona, s katerim se potrjuje predloženi 
»Elaborat o oblikovanju cene odvajanja komunalne odpadne in padavinske odpadne vode – 
marec 2015«, ki ga je izdelal izvajalec javne službe Javno podjetje Komunala Radgona d.o.o., 
potrjuje cene storitev obvezne občinske gospodarske javne službe odvajanja komunalne odpadne 
in padavinske odpadne vode, ki je sestavljena iz omrežnine, storitve javne službe – kot cena ter 
okoljske dajatve ter oblikuje subvencija občine za omrežnino pri odvajanju komunalne odpadne 
in padavinske odpadne vode.« 

Razprave o predlogu sklepa ni bilo, zato je župan dal predlog sklepa na glasovanje. Od 17 
navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo 0 ZA in 16 PROTI. Župan je ugotovil, da 
PREDLOG SKLEPA NI BIL SPREJET. 

K tč. 15: Predstavitev izvajanja energetskega svetovanja za občane ENSVET v  
  občini Gornja Radgona  

Informativno gradivo za to točko so članice in člani občinskega sveta prejeli s sklicem seje.  

Multimedijsko predstavitev in obširno obrazložitev je izvedel Valentin ODAR, energetski 
svetovalec. 

Razpravljala sta Miroslav NJIVAR in dr. Peter KRALJ.  

K tč. 16:   Odgovori na vprašanja, pobude in predloge članic in članov občinskega sveta  

K tej točki dnevnega reda so bili priloženi sledeči pisni odgovori na vprašanja, pobude in 
predloge članic in članov občinskega sveta iz 5. redne seje, in sicer: 
Ø odgovora na dve vprašanji člana občinskega sveta, g. Miroslava Njivarja; 
Ø odgovor na predlog člana občinskega sveta, g. Davida Roškarja; 
Ø odgovor na vprašanje s pobudo člana občinskega sveta, g. Ivana Kajdiča; 
Ø odgovora na vprašanje s pobudo in pobudo člana občinskega sveta, g. Branka Kocbeka. 
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Župan je pojasnil, zakaj odgovori niso podani v celoti in kdaj bodo ter povedal, da so določene 
pobude dejansko že realizirane, prav tako pa bodo manjkajoči odgovori sproti objavljeni na 
spletni strani občine in posredovani naknadno. 

V nadaljevanju je župan ustno odgovoril na vprašanja, pobude in predloge, postavljene in podane 
na 6. redni seji, in sicer:  
Ø na vprašanje ge. Vere Granfol (glede povišanja zneska položnic storitev čiščenja in odvajanja 

odpadnih voda), 
Ø  na pobudo in vprašanji g. dr. Petra Kralja (glede dodatnih zavarovanj vseh železnikih 

prehodov v občini oz. mestu Gornja Radgona, (ne)uvrstitve kodeksa na dnevni red seje 
občinskega sveta ter »prepovedi« glede sklica seje Odbora za gospodarstvo, obrt in 
podjetništvo);  

Ø na vprašanje g. Petra Žnidariča (glede Doma starejših občanov). 

K tč. 17:    Informacija o opravljenih aktivnostih župana med dvema sejama 

Župan je pri tej točki naštel in obrazložil najnovejša in najpomembnejša dogajanja, ki so se 
odvijala med prejšnjo in sedanjo sejo občinskega sveta ter podal druge aktualne informacije, in 
sicer o: 
Ø stanju investicij vodovod – sistem C, čistilna naprava, kanalizacija,  
Ø izvedenih prireditvah (Športaj s Klinko, razglasitev Fotograda Negova in ob tej priložnosti 

razgovor z ministrico za kulturo), 
Ø srečanju z ministrom za infrastrukturo glede železnice, obnove Panonske ulice, železniškega 

mostu, pomanjkanja obvoznice in težav s sprejetjem OPN-ja (elektrarne),  
Ø razgovorih glede soupravljanja vodovodnega sistema;  
Ø širokopasovnem omrežju in iskanju nadaljnjih tehničnih rešitev;  
Ø prezaposlenosti zaposlenih v občinski upravi; 
Ø ob koncu je obljubil, da se bo potrudil, da s te govornice ne bo žaljiv.  

 

S tem je župan končal svoje izvajanje in ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan. Članicam in 
članom občinskega sveta ter ostalim navzočim se je zahvalil za prisotnost in sodelovanje ter ob 
18.34 zaključil 6. redno sejo občinskega sveta. 

 
ZAPISNIK PRIPRAVILA:      SEJO VODIL:  
Simona PELCL        ŽUPAN OBČINE GORNJA RADGONA 
                  Stanislav ROJKO 

 


